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سدلتیانبستهمیشود
ایسنا: رئیس اداره جنگلداری و جنگلکاری 
اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان 
تهران ضمن بیان اینکه سالانه منابع آبی 
قبلا  ما  کرد:  اظهار  می شوند،  محدودتر 
می توانستیم برای آبیاری از سد لتیان و 
رودخانه جاجرود آب را پمپاژ کنیم اما حالا 
آب شرب ساکنان تهران در اولویت قرار دارد. 
یونس بابایی افزود: شهرداری ها از تانکرها 
و سیستم های آبیاری برای آبیاری استفاده 
می کنند و دارای امکانات هستند ولی عرصه 
توسعه و احیا در اداره جنگلداری عموما خارج 

از محدوده و حریم شهر است. 

۱۸هزاررانندهواکسننزدند
آرمان ملی: مدیر عامل اتحادیه تاکسیرانی 
کشور گفت: حدود ۶ درصد از رانندگان فعال در 
حوزه تاکسیرانی نسبت به واکسیناسیون اقدام 
نکرده بودند که برابر مصوبات کارگروه ملی کرونا 
فعالیت آن ها را متوقف کردیم و پروانه خدمات 
تعدادی از رانندگان تعلیق شد و این عدد اکنون 
به ۴ درصد رسیده است. مرتضی ضانی افزود: 
فرایند تعیین نرخ کرایه همیشه در اواسط 
اسفند انجام می شود و در شورای شهر هر شهر و 
متناسب با شهر مربوطه کرایه پیشنهادی اعلام و 
در شهرداری بررسی و در قالب لایحه در شورای 

هر شهری مصوب و به مرحله اجرا می رسد. 

دیدارمردمیوزیرآموزشوپرورش
آرمان ملی: در راستای سیاست های دولت 
مردمی، وزیر آمـوزش و پرورش با جمعی از 
معلمان دیدار و گفت وگو کرد. یوسف نوری، 
تعدادی از معلمــان را به حضور پذیرفـــت 
و بی واسطه با آنها به گفت وگو پرداخت. در 
این دیدار که در دفتر وزیر صورت گرفت، 
تعدادی از فرهنگیان بی واسطه به ارائه مطالبات 
خود پرداختند و وزیر آموزش و پرورش نیز 
به  رسیدگی  راستای  در  لازم  دستورات 

موضوعات مذکور را صادر کرد. 

پذیرهنویسیسلولهایبنیادیخون
آرمان ملی: منصوره حقیقی، سرپرست 
مرکز پذیره نویسی سلول های بنیادی خون ساز 
محک گفت: بی شک بسیاری از نیکوکارانی 
که ساکن شهری به جز تهران هستند نیز به 
عضویت در این بانک تمایل دارند. پس از تماس 
این عزیزان با محک، فرمی ارسال خواهد شد. 
داوطلبان می توانند پس از پر کردن این فرم، 
در محل سکونت خود به نزدیک ترین سازمان 
همکار که به اطلاع فرد متقاضی می رسد 
مراجعه کرده و نمونه خود را اهدا کنند. در 
صورتی که هموطنان ساکن شهرستان، تمایـل 
به عضویت جمعـــی در مرکز پذیره نویســی 
داشته باشند، نمونه گیری از ایشان توسط 
تکنسین های آزمایشگاه محک، در همان محل 

سکونتشان انجام می شود. 

۷۲هزاربازماندهازتحصیل
آرمان ملی: معاون ابتدایی وزارت آموزش 
و پرورش گفت: در حالی که در دوره ابتدایی ما 
پیش بینی کرده بودیم حدود ۸ میلیون و ۷۶۰ 
هزار دانش آموز داشته باشیم تعداد ۸ میلیون 
و ۷۹۰ هزار دانش آموز ثبت نام کردند. رضوان 
حکیم زاده، افزود: سال گذشته به دلیل شیوع 
کرونا خانواده ها از ثبت نام فرزند خود در پایه 
اول ابتدایی خودداری کرده و امسال فرزند 
خود را در مدرسه ثبت نام کردند. پیش از کرونا 
۳۹ هزار و ۷۸۸ کودک بازمانده از تحصیل در 
پایه اول ابتدایی در کشور داشتیم که در کرونا 
این آمار ناگهان به ۸۷ هزار تن رسید. امسال با 
اندکی کاهش در حال حاضر ۷۲ هزار کودک از 

تحصیل در دوره اول ابتدایی بازماندند. 

واکنشبهاعتراضآتشنشانان
آرمان ملی: رئیس شورای شهر تهران گفت: 
شاید آتش نشانان از این موضوع اطلاع نداشته 
و یا ندارند اما معاون خدمات شهری شهرداری 
تهران دو روز در ایستگاه های آتش نشانی حضور 
پیدا کرده و با آتش نشانان صحبت کرده اند. 
مهدی چمران اظهار کرد: تعدادی از دوستان 
آتش نشان به خیابان آمده اند، خواهش کردم که 
صحبتی با آنان شود که گفتند دیروز و پریروز با 
آنها صحبت شده است. چمران همچنین عنوان 

کرد: ان شاء ا... که موضوع حل شود. 

زبالهگردی؛شغل۱۴هزارایرانی
آرمان ملی: شهرداری تهران در گزارشی در 
سال ۹۹ تعداد افراد زباله گرد را در کشور حدود 
۱۴ هزار نفر اعلام کرد که حدود ۴۷۰۰ نفر از آنها 
غالبا کودکان و در شهر تهران فعالند. در گزارش 
مرکز پژوهش های مجلس آمده است: »اگرچه بنا 
به دلایلی چون حضور اتباع غیرقانونی، موقعیت 
و فعالیت پنهانی گاراژها و گودهای زباله گردی 
و غیره، آمار دقیق و به روزی از تعداد زباله گردها 
در کشور، در دستــرس نیست، با این حال در 
گزارش شهرداری تهران در سال ۹۹ تعداد افراد 
زباله گرد در کشور حدود ۱۴ هزار نفر اعلام شده 
که حدود ۴۷۰۰ نفر از این افراد که غالباً کودکان 
هستند در شهر تهران فعال هستند. نکته قابل 
تأمل در خصوص آمار فوق حضور ۹۰ درصدی 
مهاجران غیرقانونی در میان جمعیت زباله گرد 

کشور است.«

پارک ها به عنوان فضا های عمومی متعلق به همه شهروندان 
هستند و شهرداری ها می توانند برای استفاده بهینه از آنها 
برنامه ریزی کنند تا فرضا در زمان های مختلف در اختیار 
گروه های مختلف اجتماعی قرار گیرد. اخیرا آقای زاکانی شهردار 
تهران عنوان کرده است برخی پارک های تهران را تبدیل به 
هتل خواهد کرد. باید گفت اینکه شهرداری تصمیم می گیرد 
فضا های عمومی را به ساخت هتل اختصاص دهد کاملًا سیاستی 
نئولیبرالیستی است که در چارچوب انباشت اولیه سرمایه قابل 
تحلیل است. در این رابطه  اندیشمندی به نام دیوید هاروی 
می گوید انباشت اولیه سرمایه مستلزم گرفتن زمین، محصور 
کردن آن، اخراج جمعیت ساکن برای ایجاد یک پرولتاریای 
بی زمین و سپس آزادسازی زمین به جبران اصلی انباشت 
سرمایه است. در این چارچوب، در این چند دهه این مسأله رایج 
بوده که شهرداری می آید ابتدا زمین های شهری را چه از مالکان 
خصوصی از طریق خرید، تهاتر و... سلب مالکیت می کند. زمین ها 
را محصور می کند و فضا های عمومی و زمین های شهری را به 
جریان انباشت سرمایه داری شهری به نفع این سرمایه داران 
بازمی گرداند. این کار با منافع شهروندان در تعارض است. آنچه 
مسأله اصلی است این است که اصولا شهرداری تهران طی چند 
دهه اخیر-  چه در دوره اصلاح طلبان و چه اصولگرایان-  رویکرد 
نئولیبرالیستی به اقتصاد شهری داشته است. مسأله نگران کننده 
این است که اصولا اصولگرایان و به ویژه آقای زاکانی در دوره 

فعلی نشان دادند کمترین میزان تمکین به قانون را دارند. 
آقای زاکانی برای مصوبات شورای شهر هم اهمیتی قائل نیست و 
تن به آنها نمی دهد. برای همین نگرانی مضاعف می شود که فرآیند 
خصوصی سازی و انباشت اولیه سرمایه و نئولیبرالیستی اقتصاد 
شهری با سرعت بیشتری ادامه می یابد که به ضرر شهروندان 
است. نکته قابل یادآوری این است که در تمام طول سال ها همواره 
سیاست نئولیبرالیستی با این حربه و توجیه اعمال شده اند که به 
سود عموم شهروندان است و منافع عموم را در نظر دارد. درباره 
هتل کردن پارک ها، شهردار می گوید درآمد آن را صرف توسعه 
خطوط مترو می کنیم. مطمئنم اگر شهرداری بخواهد انضباط 
مالی درست داشته باشد و اموال و دارایی های خود را به شکل 
بهینه اداره کند، برای تأمین سرمایه مورد نیاز خود نیاز به واگذاری 
فضا های عمومی به سرمایه داری شهری ندارد. این صرفا فریب 
افکار عمومی است که بگوییم می خواهیم پارک ها را هتل کنیم و 
به بخش خصوصی واگذار کنیم و درآمدش را صرف توسعه مترو 
کنیم. باید این را هم در نظر گرفت که آیا شهروندان تهرانی از 
فضای سبز کافی برخوردارند و سرانه فضای سبز تهران کافی است 
و اختصاص پارک ها به هتل چقدر شهروندان را از فضای عمومی و 
آرامش فضای سبز بی بهره می کند. در چندسال اخیر به خاطر کرونا 
و محدودیت حضور مردم در فضا های عمومی، مردم نیاز بیشتری به 
حضور در فضای باز دارند، حضور مردم در پارک ها اهمیت بیشتری 
می یابد. به نظر می رسد شهرداری بدون توجه به نیاز مردم و صرفاً 
با دید سودآوری و درآمدزایی می خواهد پروژه هایی را اجرا کند. 
درآمدزایی را در بودجه ۱۴۰۱ شهرداری می بینید که بیش از ۵۰ 
درصد افزایش یافته است. در وضعیت رکود تورمی و بحران های 
اقتصادی ناشی از تحریم ها، این رشد چطور محقق خواهد شد؟ 
الان مشخص شده ظاهرا رشد ۵۲ درصدی با فروش اموال عمومی 
مردم و فضا های شهری به سرمایه داری شهری محقق می شود که 

برای شهر و شهروندان فاجعه بار است. 

سیاستشهردار،بدوندرنظرگرفتنقانون

روی خط آرمان ملی

     88760176                                              
کوچهصادقپورمنطقه۱0

ما اهالی خیابان جیحـــون در کوچه صادقپور شب هـــا 
نمی توانیم از ترس تاریکی در کوچه برویم. هیچ نور روشنایی 
در این کوچه تعبیه نشده است. چندین بار هم در تاریکی کیف 
قاپی شده و خانم ها وقتی تاریک می شود نمی توانند رفت و 
آمد کنند. از شهرداری منطقه ۱۰ خواهشمندیم چراغ برای 

این کوچه نصب کنند.
آتشین از تهران

سهامعدالت
هیچ شرایطی برای ثبت نام مجدد جا ماندگان سهام عدالت 
فراهم نکردند و حق مردم را یک سال دیگر ضایع کردند. از 
مسئولان تقاضا داریم به فکر جا ماندگان سهام عدالت باشید. 
کریمی از تهران 

پلیسراهور
برای گرفتی خلافی خودرو نزدیک به یک هفته است که 
سایت پلیس راهور می روم ولی سایت مشکل دارد و نمی توانم 
وارد سایت راهور شوم وخلافی خودرو را ببینیم از مسئولان 

پلیس راهور درخواست رسیدگی به این موضوع را دارم. 
محمدی از تهران 

ادارهبرقجنوبتهران
در محله نازی آباد میدان اتحاد کوچه عبیری شب ها 
لامپ های تیر چراغ برق خاموش است و کوچه تاریک است، 
از مسئولان اداره برق منطقه ۱۶ درخواست رسیدگی به این 
موضوع را داریم چون اهالی محل با مشکلات زیادی روبه رو 

شده اند و امنیت کوچه به خطر افتاده است. 
یک شهروند از تهران 

سگهایولگرد
پرسه سگ های ولگرد در بوستان نسترن شهرستان شهریار 
استان تهران باعث گلایه اهالی این منطقه شده است و خطرات 
زیادی را برای اهالی محل رقم زده است، از مسئولان تقاضا 

داریم که نسبت به جمع آوری این سگ ها اقدام کنند. 
اصغرزاده از شهریار

مهدی قوامی پور
جامعه شناس

یادداشـــت

 در بخشنامه ای اعــلام کرد که: »با توجـــه 
به تأکیدات رئیس جمهــور در ستاد ملی کرونا 
مبنی بر »تلاش مسئولان کشور برای مدیریت 
هوشمندانه بیماری کرونا و تداوم فعالیت های 
دستگاه ها و حوزه های اجتماعی و ایجاد امید 
و نشاط در مردم« و تأکید وزیر کشور مبنی 
بر »عدم اختیار استانداران برای تعطیلی همه 
مدارس«، از ســوی معاونت تربیت بدنی و 
سلامت، بخشنامه ممنوعیت تعطیلی سراسری 
و کلی مدارس جهت اجرا به ادارات کل آموزش 
و پرورش استان ها ابلاغ شد.  با این حال جلسه 
روز گذشته وزیر کشور نیز برای تعطیلی مدارس 
و دانشگاه ها بی نتیجه ماند و احمد وحیدی، 
در حاشیه در پایان جلسه قرارگاه ستاد مقابله 
با کرونا اعلام کرد: گزارش هایی از مدارس، 
دانشگاه ها، اصناف، بخش حمل و نقل عمومی 
و مراقبت ها در مرزها ارائه شد و در خلال آن 
تاکید شد که در حوزه اصناف پروتکل ها به 
صورت کامل رعایت شوند و تذکرات لازم به 
اصناف داده شود. گزارشی از آموزش و پرورش 
ارائه شد که در آن عنوان شده بود که در این 
مدت چهار فوتی داشتند که این چهار فوتی 
ربطی به بازگشایی مدارس نداشته و گزارشی 
از فوت دانش آموزان بر اثر بازگشایی نداشته ایم. 
لذا تاکید شد که مراکز آموزشی با رعایت شیوه 
نامه های بهداشتی فعالیت خود را ادامه دهند. 
این موضوع در مورد دانشگاه ها نیز به همین 
شکل است.  این گفته ها در حالی مطرح می شود 
که سویه اُمیکرون، برخلاف سویه های دیگر 
کودکان و جوانترها را درگیر می کند و عدم 
توانایی  آنها در رعایت پروتکل های بهداشتی 
می تواند، همان دلیلی باشد که کشور را به رنگ 
قرمز درآورده است. افزایش روند ابتلای کودکان 
در پیک ششم، یعنی امیکرون حدود ۳۵درصد 
عنوان می شود. این عدد در پیک اول و دوم حدود 
۲درصد و در پیک سوم و چهارم حدود ۱۰ درصد 

بود. در پیک ششم با سویه دلتا هم ۲۵درصد 
بیماران را کودکان تشکیل می دادند. کارشناسان 
هشدار داده اند در این روزها، که پنجره کلاس ها 
بسته است، در صورت ابتلای یک دانش آموز یا 
دانشجو، آنها ویروس را به خانه می برند و در مدت 
چند ساعت همه افراد خانواده به کرونا و امُیکرون 
مبتلا می شوند. این در حالی است که امروزه 
سیل مراجعان به بیمارستان ها و مراکز درمانی، 
تفاوتی میان سویه اُمیکرون و سرماخوردگی 
فصلی قائل نیستند و بیشتر آنها را با همان روش 
سرماخوردگی ولی قرنطینه خانگی به مدت ۵ 

روز درمان می کنند. 
  دانش آموزان ماسک هایشان را عوض کردند! 
در این رابطه یکی از مدیران مدرسه می گوید: 
»تعداد مراجعات دانش آموزان به مدارس بیشتر 
شده، با توجه به اینکه به خانواده ها اعلام کردیم 
که می توانند، آموزش حضوری را در خانه و از 
طریق پلتفرم شاد داشته باشند، اما بسیاری از 
خانواده ها دیگر تحمل کُندی اینترنت و آموزش 
فرزندانشان را ندارند. در ماه های گذشته از 
۴۳۰ محصل مدرسه ابتدایی ما، فقط ۳۰ نفر 
می آمدند، اما حالا بیش از ۱۰۰ دانش آموز در 
مدرسه حضور دارند. نکته جالب اینجاست که 
یکبار در یکی از کلاس ها، بچه ها ماسک هایشان را 
با هم عوض کرده بودند!. در این میان هیچ کمکی 
هم از سوی دولت و وزارت آموزش و پرورش به 
ما نمی شود و دیگر قدرت خرید الکل و ماسک 
را حتی برای معلمان نداریم، چون خانواده ها 
مدرسه  به  فرزندمان  وقتی  که  می گویند 
نمی آید، چرا باید پول بدهیم!.  این گفته ها در 
شرایطی مطرح می شود که براساس گــزارش 
دانشگاه های علوم پزشکی به ترتیب، رعایــت 
نشدن فاصله گذاری با ۶۱درصد، نبود تهویه 
مناسب با ۱۸درصد، استفاده نکردن از ماسک از 
سوی دانش آموزان با ۱۴درصد و استفاده نکردن 
از ماسک از سوی پرسنل با ۱۲درصد، در صدر 

شکایت از مدارس قرار دارد و به عنوان چالشی 
جدی برای سلامت دانش آموزان و حتی پرسنل 

مدارس مطرح است. 
  تأخیر در تزریق واکسن به کودکان

گروهی از متخصصــان بیماری های عفونی 
کودکان چند ماه پیش بــه ستاد ملی مقابله با 
کرونا پیشنهاد دادند که زودتر واکسیناسیون 
کودکان را شروع کنند. ایــن نکته ای است که 
عبدا... کریمی، فوق تخصص بیماری های عفونی 
کودکان و عضو هیأت علمی دانشگاه علوم پزشکی 
شهید بهشتی به آن اشاره می کند و می گوید: 
»همزمان با شروع پیک ششم به دلیل حضور 
بیشتر کودکان در محیط های جمعی و اجتماعی 
به طور طبیعی میزان ابتلای کودکان به کرونا 
در این دوره بیشتر شده است.  رضا شروین بدو، 
رئیس مرکز طبی کودکان هم درباره اینکه آیا 
اگر واکسیناسیون این گروه سنی پیش تر انجام 
می شد، در سویه جدید با درگیری کمتری مواجه 
می شدند؟ می گوید: »در دنیا این سویه جدید، 
شیوع شدیدی دارد که به دلیل قدرت سرایت آن، 
کودکان هم مصون نمانده اند. از سویی در تمام 
کشورها، واکسیناسیون این گروه های سنی هنوز 
تکمیل یا انجام نشده است. این را هم می دانیم که 
واکسیناسیون الزاما مانع ابتلا نیست، اما می تواند 
شدت بیماری را کاهش دهد. اگر مجموع اینها 
را با هم درنظر بگیریم می توان نتیجه گرفت که 
زودتر آغاز نشدن واکسیناسیون کودکان هم 
یکی از عوامل ابتلای بالای آنها در پیک جدید 
است.  با اینکه پروتکل تزریق واکسن به گروه 
سنی زیر ۱۲سال از سوی وزارت بهداشت اعلام 
شده، اما به نظر می رسد خانواده ها تمایلی به 
تزریق واکسن  به کودکانشان ندارند و استقبال 
چندانی از واکسیناسیون علیه کرونا در گروه های 
سنی زیر ۱۲سال وجود ندارد. هرچند که وزیر 
بهداشت معتقد است که ۹۰ درصد افراد در رده 

سنی ۱۲ تا ۱۸ سال واکسینه شده اند. 

 »آرمان ملی« از مقاومت دولت و ستاد کرونا مبنی بر تعطیلی دانشگاه ها و مدارس گزارش می کند: 
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   یک مدیر مدرسه: کدام رعایت پروتکل؟ دانش آموزان ماسک هایشان را با هم عوض می کنند!

آرمان ملی-  منیره چگینی: 
مدارس و دانشگاه ها همچنان 
باز هستند و طرح ممنوعیت 
بسته شدن مــــدارس در 
شرایطی که 337 شهر کشور، 
در شرایط قرمز به سر می برند، 
از سوی وزارت آمـــوزش و 
پرورش ابلاغ شد. این در حالی 
است که کارشناسان نسبت به 
شیوع اُمیکرون در مدارس و 
دانشگاه ها، هشدار می دهند، 
اما آموزش و پرورش اصرار به 
آموزش حضوری دارد. چند 
روز پیش بود که معاونت تربیت 
بدنی و سلامت وزارت آموزش 

و پرورش

تدبیر برای مجازات 
افراد زیر 1۸سال 

رئیس قوه قضائیه گفت: باید برای 
در نظر گرفتن شرایط مجرمان زیر 
سن قانونی، تدابیر ویژه ای برای نحوه 
مجازات این قبیل مجرمان اتخاذ 
شود. حجت الاسلام والمسلمین 
محسنـــی اژه ای افزود: نیروی 
انتظامی در عین اقتدار باید عطوفت 
و سعه صدر نیز داشته باشند و با 
تلفیق و ترکیب این امور در راستای 
تحکیم امنیت و آسایش مردم گام 
بردارد و دستگاه قضائی نیز در 
تحقق این مهــم کمک کار نیروی 
انتظامی خواهد بود. وی با اشاره 
به موضوع ماده ۱۱ قانون کاهش 
مجازات حبس تعزیری و موارد ناظر 
بر جرایم قابل گذشت که فرمانده 
انتظامی تهران بزرگ در خصوص 
آن نکاتی را مطرح کرد، گفت: ممکن 
است در قوانین موجود اشکالاتی 
وجود داشته باشد که قطعاً قابل 
ترمیم هستند، اما آنچه که مهم 
است استفاده همه جانبه و مدبرانه 
از ظرفیت های قانونی فعلی در حوزه 
اجرا است و در این زمینه نیز نیروی 
انتظامی می تواند با ارائه بررسی های 
تخصصی و علمی در حوزه تفکیک 
جرایم و تعیین جرایم قابل گذشت، 

دستگاه قضائی را یاری رساند. 

بررسی ۳۰۰ پرونده 
فساد 

وزیر تعاون کار و رفاه اجتماعی 
گفت: یکی از اقدامات اساسی ما 
سالم سازی نظام مدیریتی است 
و در حال بررسی بیش از ۳۰۰ 
پرونده فساد هستیم. حجت اله 
عبدالملکی افزود: وزارت کار از 
پرانتصابات ترین وزارتخانه های 
کشور است و حواشی ایجاد شده به 
دنبال عزل برخی مدیران ناکارآمد 
را طبیعی می دانیم. پیشتر وزیر 
کار اعلام کرده بود که هزار نفر از 
مدیران این وزارتخانه باید برکنار 
شوند و از این تعداد ۳۵۰ نفر برکنار 

شده و مابقی در حال انجام است. 

آرمان ملی: طی چند وقـــت 
اخیر، تعدادی از مردم روستای 
پیرمار، با روزنامه »آرمان ملی« 
تماس گرفتنـــد و می خواستند 
که صدای سه دهــه نامه نگاری و 
قول های بی پشتوانه مسئولان را 
به گوش آنها برساننــد. زمانی که 
از آنها پرسیدیم مشـــکل شما 
چیست؟  آنها فقط درخواســـت 
احداث یک پل برروی رودخانه 
را داشتند. پلی که بتواند این 
روستا و ۰۷ خانوار آن را در عبور 
و مرور از رودخانــه یاری دهد 
و خطر سرما و آب بــردن مردم 
را کاهش دهد. خداداد نجفوند 
یکی از اهالی روستای پیرامار 
پل دختر است، او در رابطه با 
مشکلاتش می گوید: »پیــرامار 
منطقه عشایری اســــت و بخش 
آب زهره، چندین روستا دارد. در 
حال حاضر ۰۴ خانوار در روستایی 
که ما زندگی می کنیم، ساکن 
هستند و در اردیبهشت این تعداد 
خانوار به ۰۷ هم می رسد. مــردم 

این منطقه از طریق صدا و سیما، 
روزنامه ها و شبکه های اجتماعی 
بارها مشکل نبود یک پل برروی 
رودخانه را اطلاع رسانی کردند 
و ولی مسئولان به ما می گویند 
که چون اعتراض کردید و این 
رسانه ها  گوش  به  را  موضوع 
رساندید ، برای شما پل احداث 
نمی کنیم. این امر بهانه ای شده که 
مردم به سختی از مسیر رودخانه 
عبور کنند و سه دهه نامه نگاری 
و پیگیری از طریق استانداری و 
فرمانداری برای احداث یک پل 
به جایی نرسد. البته حجت الاسلام 
شاهرخی، نماینده ولی فقیه در 
استان لرستان، پیگیر کار ما بوده 
و هست، اما مسئولان اجرایی، 
فقط قول و وعده می دهند. او در 
ادامه به مشکلات مردم اشاره ای 
دارد و می افزاید: اگر کودکی بیمار 
شود یا زنی بخواهد فرزندش را به 
دنیا بیاورد، در تابستان و زمانی که 
رودخانه آب کمتری دارد، می توان 
خودرو یا تراکتور را از آن عبور داد، 

اما در پاییز و زمستان که فصل 
بارندگی و سیل است، هیچ کسی 
امکان عبور از این رودخانه را ندارد 
و مردم در بن بست قرار می گیرند. 
حتی در سال های گذشته که 
سیل ماه ها رودخانه را بست با 
پیگیری و نامه نگاری های بسیار، 
برای مردم با هلی کوپتر ارزاق و 

خوراکی بردیم. 
  به کل ما را فراموش کرده اند 
یکی دیگر از اهالی این روستا 
که از عشایر منطقــه به حساب 
می آید، او نیز از وجود کمبودها 
و وعده های بی سرانجام به تنگ 
آمده و در با تایید صحبت های 
مردم  کار  می  گوید:  نجفوند، 
و  دامداری  منطقه  عشایر  و 
دامپروری است و کشاورزی نیز 
رونق خوبی دارد، اما نبود راه و پل 
باعث شده که کار بسیاری تعطیل 
شود، چون مردم نمی توانند دام ها 
را از روی رودخانه عبور داده یا 
در فصل پاییز و زمستان به سر 
زمین هایشان بروند. از نظر فضای 

آموزشی نیز بسیار ضعیف هستیم 
و از نظر آب شرب مشکل داریم. 
بهداشتی  مراکز  به نام  چیزی 
نداریم و سالانه یک یا دو اکیپ 
پزشکی به روستا می آیند، پس 
ما مجبوریم در هنگام بیماری، 
با وسیله شخصی، به پل دختر 
برسیم که آن نیز به دلیل آب 
رودخانه میسر نیست. نه کسی 
بعید  و  تحویل می گیرد  را  ما 
می دانیم که جز آمار استان و 
کشور به حساب بیاییم! چون 
به کل ما را فراموش کرده اند و 
تعهدی نسبت به مردم پیرمار و 
پل دختر ندارند که برایشان کاری 
انجام بدهند. فقط قول داده اند، 
ولی عملا اقدامی صورت نگرفت. 
ما از سردار سلامی، فرمانده سپاه 
پاسدارآنکه در زمینه اقدامات 
عمرانی فعالیت دارند، درخواست 
داریم که به داد این مردم برسند و 
اگر یک پل برروی روخانه احداث 
شود، بسیاری از مشکلات بزرگ 

ما برطرف خواهد شد. 

»آرمان ملی« از مشکلات مردم روستای پیرمار پلدختر گزارش می کند: 

سه دهه نامه نگاری بی پاسخ برای ساخت یک پل 
دامپروری و کشاورزی پررونق این روستا در فصول پاییز و زمستان تعطیل می شود 

    

تغییر محدودیت های 
رنگ بندی کرونایی 

وزیـــر کشـــــور از تغییــر 
رنگ بندی های  محدودیت های 
کرونایی متناسب با شرایط موجود 
در صورت تصویب ستاد ملی مقابله 
با کرونا خبر داد. احمد وحیدی در 
پایان جلسه قرارگاه ستاد مقابله 
با کرونا گفت: یکی از موضوعاتی 
که در جلسه قرارگاه مورد بحث 
قرار گرفت سفرهای آخر سال بود 
که چند بخش را شامل می شود. 
نخست شرایط مسافرین همچنین 
افرادی که در حوزه حمل و نقل 
نقش دارند و افرادی که در اماکن 
اقامتی ارائه خدمات می کنند، 
مطرح شد که نظر برخی اعضا این 
بود با توجه به اینکه فاصله زیادی از 
تزریق دُز دوم واکسن گذشته است 
باید ضرورت تزریق دُز سوم را برای 
این افراد دنبال کنیم. موضوع دیگر 
افرادی است که در این ایام مسافرت 
می کنند و اماکن اقامتی که پیش 
بینی شده شاید به حد کافی نباشد. 
لذا مقرر شد در ستادهای استانی 
این موضوع مورد پیگیری قرار گیرد 
و اماکنی که می توانند با رعایت 
پروتکل های بهداشتی ارائه خدمات 

داشته باشند از قبل اعلام شوند. 


